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Er wordt gesproken over veiligheid eindgebruikers, maar gezwegen over veiligheid van de bevolking , 
sterker nog: het leven zelf, als geheel die blootgesteld wordt aan de straling. Een blinde vlek waar 
weggekeken wordt van de synchroniciteit die optreedt van bloedneuzen, dood uit de lucht vallende 
spreeuwen en gek wordende koeien, precies daar waar de proefexperimenten met 5G plaats vinden. 
Het is een directe, niet te verdedigende nalatigheid van de overheid, die deze synchroniciteit niet 
grondig onderzoekt vóórdat er gedacht wordt over uitrol over heel het land, wat voor een druk vanuit 
de EU ook ten spijt.
Weet, medewerkers van het ministerie, dat….als ooit mocht blijken dat de uitrol van 5G over de hele 
bevolking inderdaad een directe aanvL OP DE VOLKSGEZONDHEID ZAL BLIJKEN TE ZIJN U 
DAAR WEL DEGELIJK MEDE VERANTWOORDELIJK VOOR BENT!!!

Maar dan is het wel te laat. Bezint eer gij begint, en luister naar andere experts dan 
bedrijfseconomen!!!!!

U dient de zich ontwikkelende hersenen van pasgeborenen te BESCHERMEN!!!!!

Zo simpel is het.
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